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Interpelacja radnego ws"ktu u Motor Lublin 

Szanowny Panie Prezydencie! 

Lublin, 8 lutego 2023 r. 

Sz. P. 

dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

W obliczu ostatnich wydarzeń, szkodliwej atmosfery jaka wytworzyła się wokół 

dmżyny Motom Lublin oraz w świetle faktów jakie wyszły na jaw po wypowiedzi 

trenera drużyny Pana Goncalo Feio zwracam się z uprzejmą prośbą o wyjaśnienie 

zaistniałej sytuacji. Kibice Motoru, którzy niezależnie od sytuacji w tabeli, fonny 

piłkarzy i położenia (także finansowego) zawsze wiernie dopingowali swój zespól są 

mocno zaniepokojeni faktem, że w momencie kiedy drużyna zyskała znakomitego 

szkoleniowca, a jej gra ca,raz bardziej napawa optymizmem i pozwala z nadzieją 

spoglądać w przyszłość, wokół zespołu mogą gromadzić się ciemne chmury 

powodowane brakiem profesjonalizmu i zachowaniami osób „nieżyczliwych 

Motorowi". Gołym okiem widać, że pomiędzy zawodnikami, a trenerem jest chemia i 

zaufanie, którym darzą go także kibice. Warto to podkreślać, bo w przeszłości bywało 

z tym różnie, na co niejednokrotnie wpływ mogły mieć także działania osób 

związanych z klubem, a niekoniecznie utożsamiających się z jego baiwami i mających 

na sercu dobro i sukces drużyny. Sukces, na który miasto Lublin czeka od wielu lat. 

W imieniu mieszkańców miasta Lublin, kibiców klubu oraz swoim własnym zwracam 

się do Pana Prezydenta o wyjaśnienie i podjęcie próby rozwiązania problemu, który 

wyszedł na jaw. 

Z wyrazami szacunku 

-·t'fd' ./ {li?"JnJJ,t?j)Ć}l.1.· /l1
/,, -·· 
;/ /. 
,/ V 


